
Fotbollssektionsmöte 2024-05-28 

Närvarande:  

Elin Grahn, Amanda Widell, Anna-Carin Ek , Rickard Viktorsson, Thomas Larsson, Patrik 
Ek, Fredrik Larsson, Lars Nilsson 

Följande lag var representerade på mötet: 

Senior, F15-16, F11-12, F13, P12, P15, P13, P14, P12. 

Följande lag var inte representerade på mötet: 

P10-11, P12, F09/10, P09, P08 

1) Mötet öppnas 

2) Val av sekreterare 

Rickard Viktorsson F11-12 valdes till sekreterare. 

3) Godkännande av dagordning  

Dagordningen lästes upp och godkändes. 

4) Val av justeringsmän  

Amanda Widell, Anna-Carin Ek 

5) Föregående protokoll  

Godkändes. 

6) Punkter från sammankallande – F13/14 

 Information gällande P12 och P10/11: F/P17 skulle stötta i kommunikation/Marknadsföring 
men har inte hittat nån representant för 2024. 

 Fotbollsskolan behöver förstärkas med ledare till 2025. Anna kommer inte vara tillgänglig för 
nästa år.  

 Fredrik informerar om att det tidigare har förts diskussioner om att ungdomar i klubben 
skulle kunna stötta föräldrar i fotbollsskolan. 

  Fredrik informerar även om att det tidigare förts diskussioner om att ha fotbollsskola även 
på Munkegärdeplanen för att locka ungdomar från Ullstorp/Munkegärde att gå med i 
Kareby. 

 Dokument kommer behöva flyttas över till SportsAdmin. 

7) Status Ekonomi & Budget, uppdatering från kassör - Senior & P14  

 Fotbollen går bra ekonomiskt, gissningsvis 100-150 000 plus. Fonderingar görs för att 
eventuellt använda gräsytan mellan parkeringen och hembygdsgården till en liten 7/7. Målet 
är att göra något så billigt som möjligt eftersom det finns en viss osäkerhet om framtiden för 
ytan. 

 Ca 8 % som inte betalat medlems och sektionsavgifter. Ok siffra, En del 
medlemsavgiftsfakturor återstår att skickas ut. 

 Debitering för planhyra har varit lägre än budgeterat hittills. 



 Kommunen har gett extra stöd (LOK). Höjts från 13 till 19 kr. 

8) Anläggningar – F15/16 & P08 samt Anläggningsgrupp  

 Patrik och Mårten ska träffa Kungälvs kommun för att rapportera felen på planen. Inget 
händer när det rapporteras via felanmälan. 

 Karebys egna mål måste lagas. Hjul trasiga på 11-mannamålen. Karebys mål är märkta med 
Kareby IS. 

 Fiket:  

o Rullar på bra. Förslag på utskick på Facebook för att göra reklam. 

o Fråga väcktes om bemanning på damlagets matcher. 

o När man lämnar över till nästa lag så gör hellre ett dagsavslut. Fredrik ska förtydliga 
instruktionen. 

o Totalt vinst ca 20000 kr hittills efter avdrag för Swish och TeamPay. 

o Diskussion kring utbetalning innan sommar. Beslut att vi väntar med utbetalning från 
A-lagsmatcherna till hösten. Fördelning efter antal tillfällen som laget har gjort av det 
totala antalet försäljningstillfällen för hela föreningen. 

o Nyckelboxen är lite krånglig, Fredrik ska åtgärda. 

o Lapp med QR-kod för sponsring till klubben bör finnas i kiosken. 

 Måla undersidan av taket på bollboden återstår. 

9) Kommunikation, Sektionens mejl, web, laget, Facebook och sociala medier – P10/11  

Patrik informerar: 

 SportsAdmin går live 1/7. Styrelsen har fått 4 utbildningstillfällen. 

 Väljer att inte aktivera dessa funktioner nu utan först till nästa år: 

o Digitala medlemskort 

o Lagkassa, integration mot banken saknas i nuläget. Bra bokföringsverktyg.  

 

10) Material/Inköp övrig utrustning – F09/10 & Senior  

 Klubbshop: 

 Leveranstiderna från Tifosi har varit väldigt långa under våren. T.ex. så var leveranstiden 5 
veckor för P15:s matchställ.  

 Enligt information från Tifosi så har Craft haft problem med leveranser bland annat på grund 
av personalbrist.  

 Patrik har pratat med Tifosi och uttryckt missnöje med leveranstiderna. Som kompensation 
kan vi eventuellt få möjlighet att få ytterligare ett provår innan vi binder oss på längre avtal. 

 Tryckta saker (t.ex. tröjor) tar längre tid. Gör separata beställningar för att undvika för långa 
tid. Allt som lagen efterfrågat är beställt utom västar. 

 Förfrågan om att flytta blå lådan har inkommit. Fritt fram att flytta den närmare bollboden. 



 Fråga kring skåp per lag (för förvaring av målvaktshandskar, drickaställ med mera) i klubbstugan 
har kommit in via mejl.  

11) Marknadsföring och sponsring – P12  

Ingen representant. Patrik informerar om att alla utom ett skyltkontrakt är säkrade. 

12) Värdegrund/Vision/Ungdomsråd/Fotbollsskola – P15 & P16 samt Visionsgrupp  

Inget nytt. 

13) Valberedning/Samarbete/Övergångar/Samsynsavtal – P13 & P09  

Inget nytt.  

Niklas, Lars var med på samsynsmöte. Kareby har skrivit på Samsynsavtal. Samsynsavtalsskylt ska 
sättas upp. Klubbarna ska uppmuntra att man inte behöver välja idrott tidigt. 13 av 72 klubbar har 
skrivit på, bland andra de flesta fotbollsklubbar.  

14) Övriga frågor  

Många ungdomar förvarar väskor i bollboden. Det är inte ok. Svårt för de som står i kiosken att känna 
till ungdomarna. 

Fredrik ska träffa Mårten och styrelsen imorgon för att diskutera utbyggnad av klubbstugan. 

15) Nästa möte  

10:e september kl. 18.00. 

16) Mötet avslutas  

 

Sekreterare:  Rickard Viktorsson Justerare: Anna-Carin Ek, Amanda Widell 


